
 
Verslag Presidium 

Datum 31 maart 
Tijd 19:30 - 21:00 
Locatie F0 - Bibliotheek Parelhof 
Voorzitter 
Aanwezig 
 
 
 
 
 
Afwezig 

M.F. (Maarten) Poorter 
De heer Poorter, de heer Tesselaar (DOP), de heer De Boer (Lokaal Dijk en 
Waard), mevrouw Lammerts (VVD), de heer John (CDA), mevrouw Grim (D66), de 
heer Louis (PvdA), mevrouw Visser-Hogeterp (ChristenUnie), de heer Mandersloot 
(vervanger mevrouw Van Ruitenbeek, Senioren Dijk en Waard), mevrouw Barhorst 
(vervanger mevrouw Van Eijk, GroenLinks), de heer Lute (FvD) en de heer Horjus 
(griffier en secretaris)  
Mevrouw Bosscher (BvdW) en heer Van der Starre (50plus) 

 
  
1 
 

Opening en mededelingen 
- De voorzitter meldt dat mevrouw Bosscher en de heer Van der Starre afwezig zijn. 
Mevrouw Van Eijk laat zich vervangen door mevrouw Barhorst. 
 
- Verslag van de bijeenkomst (afvaardiging) presidium en college van 12 februari. 
De heer John geeft aan dat het een goed gesprek was. Vanuit het college en de raad 
zijn verbeteringen nodig. Het gaat met name om het opdrachtgever- en 
opdrachtnemerschap. De uitkomsten van de bijeenkomst worden meegenomen in 
bestaande trajecten. 
 
- Ambtsbezoek Commissaris van de Koning: op maandag 26 mei vindt het 
ambtsbezoek van de CdK plaats. In het programma staat een openbaar gesprek met 
(een afvaardiging van) de gemeenteraad gepland. De provincie doet de suggestie om 
het te hebben over de kwaliteit van het openbaar bestuur. Het presidium volgt het 
advies van de griffier om het te hebben over de schaalsprong van de gemeente en 
bestuur. Een uitwerking van het programma van het ambtsbezoek volgt. Het gesprek 
met de raad vindt plaats rond 16 uur in het gemeentehuis. 
Er wordt afgesproken dat de griffier via de mail inventariseert wie wil deelnemen aan 
het bezoek.  
 
- VNG: op 17 en 18 juni vindt het VNG-congres plaats in de regio Eindhoven.  
De voorzitter geeft aan dat het college heeft besloten niet beide dagen te gaan, maar 
maandagmiddag weg te gaan met de bus (samen met het college van Alkmaar) en 
dinsdagavond weer weg te gaan. Er blijft dan een kleine afvaardiging om te stemmen 
op woensdagochtend. De heer Tesselaar geeft aan dat er afgelopen keer op 
woensdagochtend een interessante spreker was. 
Er wordt afgesproken dat de griffier via de mail inventariseert wie vanuit de raad wil 
deelnemen aan het congres  
 
- Alternatieve locaties raadszaal: vanwege de renovatie van de raadszaal moet de 
gemeenteraad op een andere locatie gaan vergaderen. Er is geadviseerd om gebruik 
te maken van De Binding. Nadere uitwerking door de griffie volgt en de raad wordt hier 
ook nog over geïnformeerd. 
Het presidium is akkoord maar wel met de opmerking dat er voldoende ruimte moet zijn 
voor de raadsleden. Benut de ruimte. Wellicht kan het meubilair uit de raadszaal 
worden geplaatst in De Binding. Dat mag eventueel ook wat kosten. 
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Ook is het van belang dat gebruikers wellicht andere ingangen gebruiken als er 
raadsvergaderingen zijn.  
 
- Functiewaarderingssysteem griffie: mevrouw Visser-Hogeterp (voorzitter van de 
werkgeverscommissie) geeft aan dat de werkgeverscommissie besloten heeft om met 
een ander systeem voor de griffie aan de slag te gaan.  
 
- Vertrouwenscommissie: mevrouw Lammerts deelt mee dat zij voorzitter is geworden 
van de vertrouwenscommissie en mevrouw Bankras de plaatsvervangend voorzitter. 
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Vaststellen besluitenlijst vorige presidium van 27 januari 
Vertrouwenspersoon en mogelijkheden raadsleden: hierover is een korte memo 
bijgevoegd.  
 
Motie Oei ik Groei: voor de 3 sessie zijn 5 juni, 4 september en 16 oktober gepland. 
 
De besluitenlijst wordt vastgesteld. 
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Evaluatie vorige raadsvergaderingen van 25 februari en 18 maart 
Mevrouw Lammerts over de informatievoorziening en besluitvorming Evaluatie Dorps- 
en wijkgericht werken: hoe gaat de raad met een besluit om als er geen financiële 
onderbouwing is? Bij het accomodatieplan binnensport is dat weer niet zo.  
Er moeten afwegingen worden gemaakt bij de P&C-producten. Bij het accomodatieplan 
is zelf een verwijzing naar de kadernota 2027.  
De heer John geeft aan dat het feitelijk om een principebesluit gaat. Dat is lastig omdat 
er onzekerheid is over de financiën. Maak dan ook geen verwijzing naar de kadernota, 
maar neem gelijk een besluit over de financiën. En wat zeggen we dan richting de 
sportverenigingen als het financieel nog niet duidelijk is? 
Mevrouw Grim geeft aan dat het lastig wordt om nee te zeggen op de financiën als het 
besluit feitelijk al genomen is. De heer Mandersloot geeft aan dat het van belang is het 
besluit en de verwachtingen beter te communiceren.  
De griffier doet de suggestie dit mee te nemen in de 2-daagse van de raad. 
Ook wordt het meegenomen naar de driehoek. Het gaat dan om moment over de 
besluitvorming over de financiën en de verwachtingen die worden gewekt. 
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Verkiezingen 2026 - draaiboeken 
De gemeenteraadsverkiezingen zijn op 18 maart 2026.  
 
Het presidium is akkoord met de draaiboeken en de kosten. 
 
Mevrouw Barhorst geeft aan dat de griffier leidend is in het proces coalitie-
onderhandelingen. De heer John geeft aan dat de ambtelijke organisatie een stevige 
rol heeft in het formatieproces, daar kan de gemeentesecretaris op adviseren. 
Professionele ondersteuning past bij een gemeente met het formaat van Dijk en 
Waard. De voorzitter geeft aan dat er naar behoefte van de partijen wordt geadviseerd 
en geïnformeerd. De heer Tesselaar wil graag weten wat de ervaring is bij andere 
gemeenten. De griffier gaat dit na. 
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Quickscan lokale democratie 
Het presidium is akkoord met deelname aan de Quickscan lokale democratie. 
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Kadernota 2026 - voorstel voor behandeling 
Het presidium is akkoord met de voorgestelde behandelwijze. Het parkeren bij de 
locatie voor het eten is een aandachtspunt. 
 
De bespreking tijdens de 2-daagse van de P&C-cyclus kan effect hebben op de wijze 
van behandelen. Dat komt dan mogelijk later terug in het presidium.  
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Verordening ambtelijke bijstand en fractieondersteuning 
Het presidium is het eens met plaatsing als hamerstuk op de raad van 15 april.  
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Ondersteuning ambtelijke ondersteuning regionale werkgroep 
Het presidium is akkoord om een financiële bijdrage te leveren aan de regionale 
ondersteuning en dit te dekken uit bestaande budgetten. 
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Rondvraag en sluiting 
- Mevrouw Grim constateert dat er veel schriftelijke vragen worden gesteld.  
De beantwoording van die vragen kosten capaciteit en dus geld. Ga als fractie na of 
het echt nodig is om altijd vragen te stellen of dat je andere middelen kan inzetten.  
De voorzitter geeft aan dat de uitvoering van het beleid in het geding komt. Gebruik ook 
andere kanalen om aan je informatie te komen.  
De griffier geeft aan dat dit effect heeft op de organisatie en de griffie. De kans is 
aanwezig dat de kosten bij een P&C-document inzichtelijk worden gemaakt.  
 
- Mevrouw Grim geeft aan dat er bij verschillende raadsvoorstellen wel erg veel 
besluitpunten staan. Dat is lastig te volgen voor raadsleden. Neem dit ajb mee als het 
gaat om de kwaliteit van de stukken. De griffier doet de suggestie om ook dit mee te 
nemen tijdens de 2-daagse. Verder geeft mevrouw Lammerts aan dat je als raadslid, 
bijvoorbeeld het accomodatieplan binnensport, niet goed wordt meegenomen in het 
voorstel. De voorzitter vindt het belangrijk om eens goed na te gaan wat een goed en 
een minder goed voorstel is. Er moet op geïnvesteerd worden.  
 

ACTIELIJST 
 

Nr Onderwerp en toelichting Door 
1 Intergriteitsprotocol: er komt een infographic 

over de procedure rond integriteit.  
 

Griffier 

2 Geheimhoudingsprotocol: wordt opgesteld en 
later aan het presidium en de raad aangeboden. 
Dit maakt onderdeel van een aantal protocollen 
en verordeningen die nog opgepakt moeten 
worden. Komt terug in het presidium van 12 mei. 
 

Griffier 

3 Voorstel voor gezamenlijke zienswijze van raden 
in de regio Alkmaar in eerste instantie op één 
gemeenschappelijke regeling. 
 

De heer John 

4 Nevenfuncties in de gedragscode: juiste 
formulering en reikwijdte 

Griffier 

5 Meenemen in de 2-daags over de P&C-cyclus: 
- de formulering van beleid en de financiën; 
- de kwaliteit van de voorstellen en het aantal 
besluitpunten. 

Griffier 
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6 Verkiezingen 2026: nagaan hoe het 
coalitieaanbod eruitziet bij andere gemeenten. 

Griffier 

 
 


